
 

Innkomne forslag �l saker for årsmøtet i KPS 

 
1. I klubbens lovverk står det «Valgkomiteens retningslinjer er utarbeidet i eget dokument 

`Retningslinjer for valgkomiteen` » Men dete dokumentet er ikke å finne noen plass. 
Forslaget er da å få på plass dete dokumentet og få det godkjent på årsmøtet. NIF sin mal / 
sit forslag �l instruks for valgkomiteen er vedlagt i årsmøte dokumentene.  Se vedlegg. 
Forslagss�ller: Morten Teinum 
 
- Styrets inns�lling: Styret foreslår å godkjenne malen. 
 

2. Endre klubbens kon�ngent fakturerings løsning. Se vedlegg 
Forslagss�ller: Bent Øystein Bostad v/ Styret 
 
- Styrets inns�lling: Styret foreslår å godkjenne forslaget. 
 

3. Elektronikk �l 25M i gimlehallen. Morten Teinum foreslår innkjøp �l elektronikk for 
håndvåpen i Gimlehallen. Se vedlegg.  
 
Styrets inns�lling: Styret er posi�ve �l forslaget. 
 

4. Oppretelse av klubbhåndbok med utgangspunkt i NSF sin «veileder for klubbhåndbok». 
Forslagss�ller foreslår at styret kan sete av en «rimelig godtgjørelse» for å engasjere bistand i 
dete.  
Forslagss�ller: Halvor Toreskaas 
 
Styrets inns�lling: Styret er ikke posi�ve �l forslaget, styret foreslår at man forsøker å finne en 
digital løsning hvor en kan bruke søkefunksjonen på netsiden. All informasjon som ville blit 
�lgjengeliggjort i en klubbhåndbok er allerede �l stede på klubbens netside, en 
klubbhåndbok ville også �l slut blit like detaljrik (og kanskje �l slut like «uoversiktlig») som 
netsiden. Styret foreslår også at det kan lages en side for «OSS – O�e S�lte Spørsmål» Hvor 
klubbens medlemmer kan sende forslag �l innhold �l post@krsps.no . 
 
 
 
 
 
 
 

Kris�ansand 29.02.2024 
Bent Øystein Bostad 
Sekretær 
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